
PROTOKÓŁ  NR 38.2016 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

z dnia 20 września 2016 r.   
 
Obecni: 
 
1. Mirosław Sobczak               -   Przewodniczący Komisji 
2. Urszula Pankowska             -   Zastepca Przewodniczacego  
3. Robert Pacuszka                  -   Członek Komisji  
4. Katarzyna Sadurska             -   Członek Komisji 
5. Waldemar Sitek                   -   Członek Komisji  
6. Włodzimierz Malinowski    -   Członek Komisji  

 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Zapoznanie z korespondencją; 
3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 

 
 
Ad1.  Protokół  Nr 37.2016 z 5 września 2016 roku został przyjęty. 
 
Ad2. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

• Mieszkanka os. Słoneczna w Tłuszczu zwraca się w wnioskiem o 
umieszczenie w budżecie gminy Tłuszcz na rok 2017 inwestycji przyłącza 
do kanalizacji miejskiej jej posesji. 
Wniosek stanowi załącznik Nr 1. 
 
Komisja zapoznała się. Przewodniczący Komisji Mirosław Sobczak 
powiedział, że w związku z zamknięciem stacji zlewnej przy oczyszczalni 
ścieków przy ul. Wiejskiej i wzrostem cen za wywóz nieczystości można 
spodziewać się, że będzie wpływało coraz więcej takich wniosków. 
Zaproponował, aby przyłączać w pierwszej kolejności budynki, które są 
oddane do użytku i zamieszkiwane. Powiedział, że kierownik Wydziału 
Inwestycji i Rozwoju Urzędu Miejskiego w Tłuszczu zaproponował, aby 
zabezpoieczyć w budżecie Gminy Tłuszcz środki, które pozwolą na 
wykonywanie przyłączy w części terenu należącej do Gminy przez 
ZGKiM.  
 

• Odpowiedź Burmistrza Gminy Tłuszcz na wniosek komisji ws. wskazania 
nieruchomości z gminnego zasoby ninerychomości do realizacji celów 
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publicznych pod budowę nowej siedziby jednostki ratowniczo- gaśniczej 
w Tłuszczu. 
Pismo wraz z mapą na której został wskazany teren stanowi załącznik Nr 
2. 
 
Komisja zapoznała się. Radny Robert Pacuszka uważa, że decyzja o 
budowowie strażnicy na os. Borki powinna być poprzedzona 
konsultacjami z mieszkańcami, którzy mieszkają w sąsiedztwie tego 
terenu. Poruszył temat przejazdów kolejowych, które znajdują się w 
pobliżu działki, co opóźni szybkośc reakcji jednostki i dotarcia w miejsce 
zgłoszenia.  
Komisja przychyla się do wniosku i uwag radnego.  
 

• Komisariat Policji w Tłuszczu prosi o zaplanowanie w budżecie Gminy 
Tłuszcz na rok 2017 kwoty 40.000 zł na rzecz wsparcia działań 
komisariatu. 
Wniosek stanowi załącznik Nr 3. 
 
Komisja zapoznała się. Przewodniczący Komisji Mirosław Sobczak 
uważa, że komisariat powinien funkcjonować w ramach środków 
przyznanych z ministerstwa, a gmina nie powinna wyręczać organów 
prowadzących, gdyż ma do zrealizowania dużo zadań własnych i 
inwestycji.  
 

• Mieszkaniec ul. Słonecznej w Tłuszczu zwraca się z wnioskiem o 
zabezpieczenie w budżecie na rok 2017 środków finansowych 
potrzebnych na rozbudowę sieci wodociągowej przy tej ulicy. 
Pismo stanowi załącznik Nr 4. 
 
Komisja zapoznała się. Uważa, że radny z tego okręgu wyborczego 
powinien zabezpieczyć na ten ccel środki, jeśli uzna inwestycje za 
konieczną.  
 

• Informacje od Dyrekora ZGKiM w Tłuszczu Mariusza Dembińskiego w 
sprawie zarzutów przedstawionych w skardze mieszkańców ul. Wiejskiej 
w Tłuszczu, tj. informacji o wydajności dobowej o oczyszczalni po 
modernizacji i przed, ilości ścieków przyjmowanych z poza gminy w 
2015 oraz 2016 roku do zamknięcia zlewni oraz oświadczenia na 
okoliczność zarzutu podniesionego w skardze na temat zakopywania 
śmieci wokół zakładu.  
Pismo stanowi załącznik Nr 5 do protkołu. 
 
Komisja zapoznała się.  
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Ad3. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na 4 października 2016r. 
godz. 14.00.  
 
 
 
Na tym protokół zakończono.     
                                                                    
 
                                                                    Przewodniczący Komisji 
 
                                                                        Mirosław Sobczak  
 
Załaczniki do wglądu w pokoju  38 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do niniejszego posiedzenia 
Dokument utworzyła: Aleksandra Borowa 
Dnia 20 września 2016 roku. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


